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Päevakord
1. Õppekava kooskõlastamine (seadusest tulenevalt kohustusliku keelte valikute lisamine 
õppekavasse ja riigikaitse õpetuse kohustuslik rakendamine).
2. Kodukorra paranduste kooskõlastamine.
3. Kooli valmisolek õppeaastaks 2023/2024.
4. Koolimaja uute ruumide tutvustamine.
5. Muud küsimused.

Protokoll

1. Õppekava kooskõlastamine (seadusest tulenevalt kohustusliku keelte valikute lisamine 
õppekavasse ja riigikaitse õpetuse kohustuslik rakendamine)

Laiendatud on B-võõrkeele valikut hispaania, soome ja saksa keelega. Samuti jääb vene keele 
võimalus. Uusi B-võõrkeele valikuid saavad teha 6 klassi õpilased, teistel jätkub vene keele õpe. 
Kõikidele uutele võõrkeeltele on õpetajad olemas.
Gümnaasiumis muutub kõigile riigikaitsekursus kohustuslikuks, tunnijaotuskavas muudatus tehtud.
Lisatud on  5. klassidele informaatikaõpetus, õpetatakse praktilisi igapäevaseid asju, turvalisust jne. 
Teistes klassides on informaatikaõpetus lõimuvalt õppetöös. Gümnaasiumis on programmeerimine 
valikainena.
Ave Kooskora: Vene keele õpetajate osas ei ole muudatusi?
Martin Medar: Ei ole, vaatame kuidas koormused muutuvad.



2. Kodukorra paranduste kooskõlastamine
Arutati kodukorra muudatusi.
Martin Medar: Üldjuhul ei kasutata evakuatsiooni väljapääse igapäevaseks sisenemiseks ja 
väljumiseks.
Lisasime individuaalse õppekorralduse gümnaasiumi osale, neile kellel sobib ja saavad hästi 
hakkama iseseisva õppimisega. 

Diskussioon algkooli osas kasutusel olevate koolivormi teemal. Riiete tellimine on liiga harva, võiks 
olla ka alternatiiv vanematele, kes õigel ajal ei tellinud või laps on liiga palju kasvanud, kas triigitav 
embleem või mõni muu lahendus. Samuti on riiete hind liiga kõrge ning kõigile villaseguga riided ei 
sobi (liiga palav). Võiks alustada diskussiooni/küsitlust lastevanemate hulgas kooliriiete laada 
läbiviimiseks, tellimistiheduse muutmiseks, kaardistada muud murekohad (avatud vastused)  ja 
koolivormi materjalide uuemateks valikuteks.
Martin Medar edastab lastevanemate soovi Sirje Hanikatile.

3. Kooli valmisolek õppeaastaks 2023/2024
Kool on õppeaastaks valmis, kooli remont on valmis, tunniplaan on valmis. Hetkel ei ole ühtegi 
õpetajat puudu.
Kose-Uuemõisast tuli 17 õpilast 4. klassi. Ukraina 27 õpilast on sellest aastast tavaklassides.
Kokku 730 õpilast, gümnaasiumis 35 õpilast.
Kooli jaoks on oluline välja töötada koos vallaga motivatsioonipakett noorte õpetajate Kosele 
toomiseks ning samuti täna koolis olevate noorte õpetajaks õppima minemise toetamine.

Ettepanek: Seoses Kose Gümnaasiumi 100. sünnipäevaga on plaanis õpilastega tähistada sünnipäeva 
18. oktoobril ning 19. ja 20. oktoobril toimuks iseseisev e-õpe (videotunde ei ole), õpetajad ja 
gümnaasiumi õpilased aitavad kooli 21. oktoobril toimuvaks sünnipäeva peoks ette valmistada.

Toimus hääletamine.
OTSUSTATI kinnitada 19. ja 20. oktoober 2023 iseseisvad e-õppe päevad.

Kose Gümnaasiumi hoolekogu eesmärk 20203/2024 õppeaastal on suhete parandamine õpetajate 
lastevanemate vahel, et suhtlus ja koostöö muutuks paremaks ja konstruktiivsemaks.

5. Muud küsimused
Küsimus algkooli kasutusel oleva arvulise hindamise diskussiooni kohta, kas see meetod on okei, 
millal ja kas see diskussioon on olnud.
Toimus arutelu. 

OTSUSTATI, et Martin Medar edastab info algkooli õppejuhile, et alustada arvulise hindamise 
diskussiooni ning kutsuda oma kogemusi jagama koolide esindajad, kes on kasutanud/kasutavad 
teisi hindamise lahendusi.
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